
Narvoslovni dan na Dolnji Bistrici  

INTERVJU - gozdarka   

  

Kdaj ste se odločili za poklic gozdarke?  

Za poklic gozdarke sem se odločila takoj po srednji šoli.  

  

Kaj vam pomeni gozd kot del narave?  

Gozd mi pomeni veliko, zaradi različnih funkcij (socialnih, ekoloških, proizvodnih), ki jih ima.  

  

Kakšen je pomen gozda v Sloveniji?            
Slovenija je ena izmed treh držav, ki imajo največ gozdov (3. mesto po vrsti). Več gozdov prekriva 

samo Finsko in Švedsko. Slovenski gozdovi imajo pestro biodiverziteto in smo država, ki ima največ 

različnih gozdov. Kar pa je skoraj bolj pomembno kot gozdovi je to, da smo ena redkih držav, kjer 

prebivalci lahko pijejo vodo iz pipe.  

  

Se po vašem mnenju v Sloveniji ustrezno obnašamo do gozda?  

Da. Ohranjamo tradicijo in skrbimo za to, da bo gozd obstal še naprej, v času generacij, ki še 

prihajajo.   

  

Kaj je značilno za slovenske gozdove?  

Za Slovenijo je značilna predvsem heterogenost gozdov.  

  

Katere drevesne vrste najpogosteje najdemo v Prekmurju?  

V Prekmurju se pojavljajo predvsem bela vrba, črna jelša, hrast dob in veliki jesen.  

  

Kako bi vi dvignili nivo okoljske zavesti v Sloveniji oz. v Pomurju?  

Že v vrtcu bi otroci morali iti ven, v naravo in jo spoznavati. Od leta 2004 smo vključeni v 

omrežje Natura, ki skrbi, da vrste ne začnejo propadati oz. da ne propadejo.   

  

Kje vidite prednosti v izkoriščanju gozda?  

Prednost je prav raznovrstno izkoriščanje. Poznamo negospodarske - namenjeni učenju, sprostitvi... -

 in gospodarske gozdove, ki so namenjeni proizvodnji.        

  

Kakšna je po vašem prihodnost gozda v Sloveniji?  

Mislim, da se bo gozd ohranil. Slovenija je tretja najbolj gozdnata država v Evropi, z gozdom 

ravnamo dobro.                                  
  

Menite, da bi se moral gozd kako drugače izkoriščati?                                                  
Morda bi moral večji poudarek biti na ekoloških in socialnih funkcijah.  

  
Ali ste v zadnjih letih opazili spremembe gozda?  

Odkar smo se leta 2004 pridružili omrežju Natura, se biotop bolje in lažje ohranja.  

  

Kaj za vas predstavlja naravo?  

Zame je narava vse, kar nas obdaja.  

  
 


